
Már megint átvertek minket! 

A parlagfű… 
   Egy rendkívüli fontosságú, eddig eltitkolt információról adunk tájékoztatást, ami 
mindenki életére hatással lehet és az egész világon több száz millió embert érint! 
Aki mélyebben szeretne megismerkedni a témával megteheti a „A reformgyógyász  
Magazin” weblapján: www.reformgyogyasz.hu 
Weixl-Várhegyi László (feltaláló, mérnök-radiesztéta, bioenergetikus, fitoterapeuta, 
életmód- és táplálkozási tanácsadó és terapeuta, természetgyógyász, a Magyar 
Természetgyógyászok Szövetsége, a Magyar Természetgyógyászok és Életreformerek 
Tudományos Egyesület tagja, a Tudományos Rendőrség alapító tagja és szóvivője) 
kivonat a leveléből: 
A parlagfű latin neve: Ambrosia artemisifolia, a hármaslevelű parlagfűé pedig: Ambrosia 
trifida. Azt mondják rájuk, hogy gaz, pedig ez nem igaz. Gaz, csak az emberek között 
van, mert van rendes ember, meg gazember. Növények között nincsen gaz, csak 
haszonnövény és gyomnövény. A parlagfű nem gyomnövény, mint ahogy az ürömfélék 
családjába tartozó többi növény sem az. Az ürömfélék hasznos növények, gyógyításra 
és ételek, italok készítésére használják őket. Például a likőrök, borok közül nagyon 
finom az ürmösbor, vagy a likőr. 
Lajos Atya (lazarista missziós papp Adonyban) is, védelmébe vette és elmondta róla, 
hogy régi gyógynövény könyvek leírják több gyógyító tulajdonságát, de meg is lehet 
enni, mert nagyon sok vitamint tartalmaznak a levelei és a virága, meg a pollenje is. 
Ezért szeretik legelni az állatok is. Elmondta, hogy a múlt századelőn az előkelő 
szalonokban az ambrózia illata volt az úri, és az előkelő illat. Ez pedig a parlagfű, az 
ambrosia artemisifolia illata volt. Aroma olaját aroma mécsesekben hevítették, de 
lehetett kapni, a szárított, összesodrott leveleiből készített füstölőt is. 
A búzára, a búzából készült ételekre a lakosság 90 %-a, a szarvasmarha tejére és az 
ilyen tejjel készült tejtermékekre a lakosság 80 %-a allergiás és mégsem irtják ki sem a 
teheneket, sem a búzát a földeken. Ezt az érzékenységet nem allergiának hívják, 
hanem glutén- és laktóz érzékenységnek! Ugye mekkora csúsztatás! Nagyon sokan 
allergiásak a pollenekre (ürömfű, repce, paréj, libatop, stb), s nemcsak a parlagfű 
pollenjeire, s mégis a parlagfű van kikiáltva fő ellenségnek! Legalább annyi ember 
allergiás az állati szőrökre, különösen a kutya- és macskaszőrökre és ezen állatok 
ürülékeire, mint a parlagfű pollenjeire, s mégsem irtatják ki hatóságilag sem a kutyákat, 
sem a macskákat. 
A fentiek alapján elgondolkodtató, hogy milyen érdekek alapján és ki minősített 
egy gyógynövényt „közellenséggé” és hogy lehet az, hogy a mezőgazdaságban 
hatalmas büntetések terhe mellett kiírtásra ítéltették. Talán az egyik oka pont az, 
amit több mezőgazdasági vállalkozó példája is mutatat, hogy így indokot talál 
arra a „hatóság”, hogy jogos vagy jogtalan büntetésekkel, sarcokkal terhelje a 
már amúgy is padlóra küldött földművelést. 
 
PROGRAM AJÁNLÓ: 
2010. július 17. Lovas,  Íjász és Hagyományőrző találkozó Tiszaalpár  
2010.július 17. Kézműves foglalkozás az Műv.Házban –lampion készítés 
2010.július 18.  A doni áldozatok napja 
2010.július 19-23. Néptánc tábor a Műv.Házban 
2010.augusztus 6-7-8 Kurultaj - BUGAC (http://kurultaj.com) 
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"A magyar szó még nem magyar érzés, az ember, mert magyar, még nem erényes 
ember, és a hazafiság köntösében járó még korántsem hazafi. S hány ily külmázos 
dolgozik a haza meggyilkolásán..."       Gróf Széchenyi István 

Több száz milliót visznek ki a multik hazánkból!  
 

A Magyar Nemzet is felfedezte kis késéssel, hogy valóban nem adóznak a multik.  
2010/07/05 - 09:46 Szent Korona Rádió  
Akár százmilliárdokat is kivihetnek adózatlanul Magyarországról az itt működő 
multinacionális vállalatok - írta hétfői számában a Magyar Nemzet; a lapnak nyilatkozó 
szakértők szerint büntetőadókkal vethetnének gátat.  
   A jelenségre a Magyar Okleveles Adószakértők Egyesülete hívta fel a figyelmet, 
rögzítve, hogy a nemzetközi nagyvállalatok a Magyarországon megtermelt jövedelmük 
jelentős részét év közben úgy utalják át külföldi anyacégüknek, hogy itthon nem 
fizetnek adót.  
   Herich György, az egyesület elnöke a lapnak egyik példaként a bankokat említette. A 
pénzintézetek főként kamatokat vagy más szolgáltatást elszámolva tudják elkerülni a 
hazai adófizetést - mondta a szakember.  
  Róna Péter közgazdász a lapnak azt mondta, Magyarország is alkalmazhatna 
szankcionáló közterhet. A közgazdász üdvözölné, ha Magyarország vizsgálódna a 
külföldi anyabankoknál. (MTI) 
 

2011-től jön az okos mérés”? 
 

Tisztelt Szerkesztőségek!  
Továbbítjuk azt az elektronikus levelet, amit egy olyan ismerősünk küldött át, aki részt 
vett egy közvéleménykutatási csoportban a 2011-ben bevezetésre kerülő "okos mérés" 
rendszerrel kapcsolatban.  A Magyar Energia Hivatal /EH/ már egy éve tanácskozik az 
energiaszolgáltatókkal arról a rendszerről, aminek a kidolgozását az EH rendelte meg.  
Okos mérés tanulmány végleges jelentés:  
http://www.eh.gov.hu/gcpdocs/201006/smartmetering_finalreport_20100622_hun.pdf  
A rendszer az online mérőórák bevezetését tervezi 2011-től.  
    Az új rendszer lehetővé teszi, hogy az energia-szolgáltatók a személyes adataink 
körébe tartozó energia-fogyasztási szokásainkhoz is hozzáférjenek, de adott esetben 
bármikor elzárhatják a fogyasztásmérő órát, azaz a víz-, az áram-, a gáz-fogyasztásunk 
a szolgáltatóktól függ majd.  
   Ha ezt a szolgáltatóknak sikerül bevezettetni, akkor jelentősen előre léptünk a "Szép 
Új Világ" felé. Csak az kérdés, akarunk-e ilyen világban élni? 
Ignéczi Tibor    /LAKSZ 
Mit is jelent az „okos” mérés, amely ellen ha nem lépünk fel akkor kötelezővé 
teszik? 
-A szolgáltató látja mikor milyen fogyasztót kapcsoltunk be. Mikor főzünk, fürödünk vagy 
mosunk 
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-A fogyasztókat távolból ki és be tudja kapcsolni. 
-Bizonyos időszakokban olcsóbb lesz pl a víz, az áram a gáz, de más időszakokban 
jóval drágább, 
-Kapunk egy energia alkuszt: aki megmondja mikor és hogyan fogyaszthatjuk az 
áramot, főzhetünk vagy netalántán fürdethetjük a gyermekeket, és elemzi a fogyasztási 
szokásainkat. Beleszól az életünkbe. Ha nem az előre kiválasztott energiacsomagban 
merünk élni, és nem az általuk javasolt időbeosztás szerint fogyasztjuk a közüzemeket, 
akkor ennek  a díjazása pénzbeli büntetés, ami a számlán fog majd jelentkezni. 
-Késedelmes fizetés esetén, a távolból azonnal lekacsolhatják a szolgáltatásokat, pl. 
aznap délután már nem lesz ivóvíz. 
-Beetetésként kihelyeznek egy csinos monitort is amelyen reklámokat akciókat, és az 
aktuális fogyasztást lehet majd látni.  
-Bekívánják vezetni az (prepaid) előre fizess a közüzemekért rendszert (mintha már 
nem lopnának elég pénzt tőlünk, most már előre is fizessünk nekik), azaz csak annyit 
használhatunk amennyit előre kifizettünk nekik. Mint a feltöltő kártyás telefon, ha lejár 
megfagyhatunk, szomjan hallhatunk, nem főzhetünk meleg ételt. A komfort luxussá 
válik. Ha jobban belegondolunk csak akkor érezhetünk rá, hogy számunkra mit is fog ez 
jelenteni valójában. 

Állítsuk meg ezt a rendszert, melynek a bevezetésére már mutatkoznak „puhatolózó”  
előjelek a reklámokban és a műsorokban is... Ne hagyjuk, hogy elvegyék az utolsó 

szabad területünket is, az otthonunkat ! 
 

Hivatalosan is megkezdődött az Irán elleni háború? 
 

Az amerikai kongresszus hivatalosan nem szavazott meg háború indítási 
nyilatkozatot a második világháború óta. De az Iránnal folytatott háború 

megíndításának kérdése már eldőlt! A hatalom részéről kvázi-nyilatkozatot adtak 
ki most, és múlt csütörtökön.  

Ugyanazokra a jogszabály -és propaganda ötletekre vezethető vissza az iraki háború, 
mint ahogy most az Egyesült Államok kormánya hivatalosan is hadat üzent Iránnak. A 

Reuters beszámolója szerint: "A Kongresszus csütörtökön (június 28.) elfogadta a 
szigorú, új, egyoldalú szankciókat célzó megszorításokat Irán energia-és a 

bankszektorára vonatkozóan, ami érzékenyen érintette a más országokból származó 
cégek üzleti kapcsolatait Teheránnal. A Képviselőház 408-8 arányban elfogadta a 

törvényjavaslatot, és elküldte Barack Obama elnöknek, hogy az aláírásával hatályba 
lépjen. A szenátus is jóváhagyta ezt, 99-0 szavazati aránnyal, korábban, a nap 

folyamán." 
 

A pozsonyi csata 1103 éve /907. július 3-6./ 
 
907-ben egyesült európai haderő gyűlt össze a bécsi medencében (Bécs akkor még 
nem létezett semmilyen formában, a magyar határ az Enns folyónál volt , területileg ez 
a mai Ausztria egyharmadát jelenti.).  A hadjáratot német-római vezetéssel szervezték 
meg és az akkori német király rendelete szerint azzal a céllal, hogy "..decretum..Ugros 
eliminandos esse.." azaz "elrendeljük, hogy a magyarok kiírtassanak". Az akkori Európa 
viszonyai között szinte elképzelhetetlen 100.000 fő körüli létszámban gyűlt össze a 
csapásmérő erő. 
Árpád, a törzsszövetség egyesült főerejét - 40.000 lovas - négy részre osztotta.  
Az egyenként 10ezer fős lovas egység neve tümen azaz magyarul tömény régi 
sztyeppei hadszervezési szokás.        
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 Az elsőt Ő maga vezette,a többit pedig fiaira bízta: Tarhos(43), Üllő(41), Jutas(35). 
Emellett természetesen az egész hadműveletet irányította.  
Győzelmünk olyan hatalmas jelentőségű volt, hogy idegen sereg 130 évig nem 
mert Magyarország felé fordulni. Árpád fejedelem két fiát vesztette és Ő maga is 
halálos sebet kapott és pár hét múlva meghalt. A 907 -es pozsonyi csata hivatalos 
tananyag az Egyesült Államok összhaderőnemi katonai akadémiáján, ismertebb nevén 
a West Point-on. Tehát, minden amerikai hivatásos tiszt évtizedek óta vizsgázik belőle. 
 

Bartha Miklós: Kazárföldön 
 
Előgondolatok Bartha Miklós művéhez  
Teljes írás: http://judeologia.20megsfree.com/konyvek/kazarf.htm  
 
Nagyon fontos könyv ez, boldogabb országokban - feltéve, 
hogy lett volna Bartha Miklósuk - a kötelező érettségi tételek 
közé sorolnák. Ugyanis az első nemzeti szociográfia, alapmű, 
továbbá történelemkönyv, hiszen amit felvázol, a nemzet 
sorsának korszakos fordulója, de mindemellett líra is, mert 
valódi emberek, nevesíthető sorsok, megélt tragédiák 
summázatos foglalata. Ez a nem túl vaskos könyv, először 
1901-ben megjelent munka hiteles kortársi bizonyságát adja, 
amint Magyarországon a magyar világból - lassan és 
feltartóztathatatlanul - kazár világ lett. Hogy milyen a kazár 
világ? Bartha látleletének figyelmes elolvasása erre is választ 
ad, ha pedig röviden akarnánk összefoglalni esszenciáját, azt 
mondhatnánk róla: más, mint magyar, azaz magyartalan. S 
hogy kik a kazárok? Ők a XIX. századi Oroszországi és 
Lengyelországból Galícián át Magyarországra beszivárgott 
zsidók.  
     Gyökértelen, ápolatlan, balkánias benyomást keltő, 
kaftános, pajeszos emberek, akiket megjelenésüket követően 
a beregi magyar parasztság - miért, miért nem - kazároknak nevezett el. Az önmagukat 
menekültnek minősítő kazárok megjelenésére nem véletlenül alkalmaztuk a 
beszivárgás kifejezést, mivel egyedül ez fejezi ki taktikájukat: sohasem csoportosan 
vagy szervezetten emigráltak, sohasem érkeztek meg valahová hivatalosan, csak 
megjelent egy-egy kósza menekült, akinek kijárt a vendégjog, aztán lassan követte őt a 
népes család és a baráti kör. Úgy telepedtek le valahol, hogy sosem kértek semmiféle 
hozzájárulást ehhez, egyszer csak ott voltak tömegesen és elmozdíthatatlanul.  
       Bartha Miklós a székelyföldi Rugonfalván született 1847 november 14-én. Apja 
Bartha Gergely uradalmi intéző, anyja a megyeszerte csodált szépségű Sebesi Anna. 
1866-ig a székelyudvarhelyi református főgimnáziumban tanul, ezt követően 
Budapesten jogot hallgat, 1871-ben szerzi meg diplomáját. Politikával folyamatosan 
foglalkozik, 1881-től haláláig országgyűlési képviselő. 1880 október 1-én indítja meg 
Kolozsváron az Ellenzéket, amelynek tulajdonosa is egyben. 
A Bartha Miklós feljegyezte történet magyar tragédia maradt, mintha Bereg, Ung és 
Máramaros vármegyék ma is azok volnának. Ezért ugyanolyan aktuális a Kazárföldön, 
mint akkor volt, amikor Bartha Miklós megírásához látott. 
     kivonatos ismertető Szőcs Zoltán előgondolataiból 
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